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Abstract (en)
The invention relates to a control method for earth-moving machines, such as bucket wheel excavators (5), gravel-bed receivers, etc., in which the
morphology, determined in advance, of a deposit or the stratification of embedded material serves as command variables for the movements of the
earth-moving machine. The profile of the material to be conveyed is continuously scanned by a light beam (14), and the values determined by the
scanning are used as a control variable for the movements of the earth-moving machine. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Regelungsverfahren für Tagebau-Fördergeräte, wie Schaufelradbagger (5), Mischbettaufnehmer etc., bei dem
die vorab ermittelte Morphologie einer Lagerstätte oder die Schichtung von gelagertem Material als Führungsgrößen für die Bewegungen des
Fördergerätes dienen. Der Verlauf des zu fördernden Materials wird durch einen Lichtstrahl (14) fortlaufend abgetastet und die durch die Abtastung
ermittelten Werte werden als Regelgröße für die Bewegungen des Fördergerätes verwendet.
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